

## SCO15 UPPER RECEIVER

The SilencerCo SCO15 Upper is a premium AR-15 stripped upper receiver, precision machined from billet 7075 aluminum and finished in type III hard anodize. It features a mil-spec 1913 picatinny rail and M4 feed ramps. Additionally, it is compatible with mil-spec forward assists and dust covers. It is everything a shooter needs to complete their dream AR-15 build. Perfect to pair with the SCO15 Lower Receiver.



### Attributes

- Name: SCO15 UPPER RECEIVER
- Manufacturer: SILENCERCO
- Product no.: 100044162
- Mfr. No.: AC5065
- Cartridge: 5.56 mm NATO
- Color: Black
- Finish: Anodized
- Style: Stripped
- Delivery weight: 0.357kg
- Shipping height: 102mm
- Shipping width: 76mm
- Shipping length: 305mm
- UPC: 816413028001

### Item details

Made in USA

US export classification: I(g)

# Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitshinweise für den SilencerCo SCO15 Upper Receiver](#)
- [English: SCO15 Upper Receiver Safety Instruction Guide](#)

# Sicherheitshinweise für den SilencerCo SCO15 Upper Receiver

## Einführung

Der SilencerCo SCO15 Upper Receiver ist ein hochwertiger Oberempfänger für AR15 Konstruktionen. Um eine sichere Nutzung zu gewährleisten, sind diese Sicherheitshinweise zu beachten. Diese Anleitung richtet sich an alle Benutzer und stellt sicher, dass Sie alle notwendigen Informationen zur sicheren Verwendung, Installation und Entsorgung des Produkts erhalten.

## Allgemeine Sicherheitshinweise

- Überprüfen Sie vor der Verwendung des Produkts, ob es sichtbare Schäden oder Mängel aufweist.
- Verwenden Sie den Upper Receiver nur in Verbindung mit kompatiblen Lower Receivern.
- Halten Sie den Upper Receiver von Kindern und unbefugten Personen fern.
- Achten Sie darauf, dass alle Sicherheitsvorkehrungen beim Schießen beachtet werden.
- Informieren Sie sich über die örtlichen Gesetze und Vorschriften bezüglich des Besitzes und der Verwendung von Feuerwaffen.

## Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Stellen Sie sicher, dass der Upper Receiver immer entladen ist, bevor Sie ihn installieren oder warten.
- Verwenden Sie beim Umgang mit dem Upper Receiver immer Schutzausrüstung, wie z.B. Augen und Gehörschutz.
- Achten Sie darauf, dass der Upper Receiver richtig montiert ist, um eine sichere Funktion zu gewährleisten.
- Verwenden Sie nur empfohlene Munition (5.56 mm NATO) für den Upper Receiver.
- Bei Anzeichen von Fehlfunktionen, Rückschlägen oder anderen Problemen, stoppen Sie die Nutzung sofort und lassen Sie das Produkt von einem Fachmann überprüfen.

## Anweisungen zur Installation und Nutzung

### • Installation:

1. Stellen Sie sicher, dass der Upper Receiver und der Lower Receiver sauber und frei von Schmutz sind.
2. Richten Sie die Verriegelungsmechanismen des Upper Receivers mit dem Lower Receiver aus.
3. Drücken Sie den Upper Receiver vorsichtig auf den Lower Receiver, bis er einrastet.
4. Überprüfen Sie die Verbindung, um sicherzustellen, dass der Upper Receiver fest sitzt.

### • Nutzung:

1. Laden Sie den Upper Receiver gemäß den Anweisungen des Herstellers.
2. Führen Sie vor jedem Schießen eine Sicherheitsüberprüfung durch.
3. Achten Sie beim Schießen auf Ihre Umgebung und stellen Sie sicher, dass Sie in einem sicheren Bereich sind.
4. Nach dem Schießen, entladen Sie den Upper Receiver und reinigen Sie ihn gründlich.

## Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie den Upper Receiver gemäß den örtlichen Vorschriften für die Entsorgung von Metall und Elektronik.
- Stellen Sie sicher, dass alle Teile des Upper Receivers sicher und umweltgerecht entsorgt werden.
- Informieren Sie sich über spezielle Programme zur Rückgabe oder Entsorgung von Waffenkomponenten in Ihrer Region.

## Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder Unterstützung bezüglich des SilencerCo SCO15 Upper Receivers wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder autorisierte Händler.

## **Abschluss**

Die Sicherheit beim Umgang mit dem SilencerCo SCO15 Upper Receiver ist von größter Bedeutung. Befolgen Sie diese Anweisungen sorgfältig, um eine sichere und effektive Nutzung zu gewährleisten. Denken Sie daran, dass es Ihre Verantwortung ist, sich an alle geltenden Gesetze und Vorschriften zu halten.

# SCO15 Upper Receiver Safety Instruction Guide

## Introduction

Thank you for choosing the SilencerCo SCO15 Upper Receiver. This guide provides important safety information and instructions to ensure the safe use of your product. Please read this guide carefully before installation and use.

## General Safety Guidelines

- Always treat the SCO15 Upper Receiver as if it is loaded.
- Keep the upper receiver pointed in a safe direction at all times.
- Ensure the area is clear of people and obstacles before handling the upper receiver.
- Store the upper receiver in a secure location away from children and unauthorized users.
- Regularly inspect the upper receiver for any signs of damage or wear.
- Use only compatible parts and accessories when assembling your AR15.
- Follow all local laws and regulations regarding firearm ownership and usage.

## Specific Safety Precautions for Use

- Ensure that the upper receiver is installed correctly before use.
- Do not attempt to modify the upper receiver or its components.
- Use only ammunition that is compatible with the SCO15 Upper Receiver (5.56 mm NATO).
- Always wear appropriate eye and ear protection when using firearms.
- Be aware of your surroundings and ensure a safe shooting environment.
- If you experience any malfunctions, cease use immediately and consult a qualified gunsmith.

## Instructions for Installation and Usage

### Installation Instructions

1. **Gather Required Tools:** Ensure you have the necessary tools for installation, including a torque wrench and appropriate screwdrivers.
2. **Prepare the Lower Receiver:** Make sure your SCO15 Lower Receiver is clean and free of any debris.
3. **Align the Upper and Lower Receivers:** Carefully align the SCO15 Upper Receiver with the lower receiver.
4. **Secure the Upper Receiver:** Use the appropriate screws and torque specifications to secure the upper receiver to the lower receiver.
5. **Check for Fit:** Ensure that the upper and lower receivers fit snugly together without gaps.
6. **Attach Accessories:** If desired, attach any accessories, such as a forward assist or dust cover, ensuring they are properly secured.

### Usage Instructions

- Load your firearm in a safe environment, following all safety protocols.
- Fire in a controlled manner, keeping the firearm pointed downrange.
- After use, ensure the firearm is unloaded before handling or storing.

### Disposal Instructions

- When disposing of the SCO15 Upper Receiver, follow local regulations regarding firearm components and materials.
- Do not dispose of the upper receiver in regular household waste.
- Contact local authorities or a licensed firearms dealer for proper disposal methods.

## Contact Information for Further Support

For any questions or concerns regarding the SCO15 Upper Receiver, please contact your local SilencerCo representative or consult our official website for further support.

This safety instruction guide is designed to ensure your safe and responsible use of the SCO15 Upper Receiver. Please keep this guide for future reference and share it with others who may use the product. Always prioritize safety and compliance with relevant laws and regulations.